
Janusz Dqbczynski
Radny Rady Miasa
Wlodawek

Wloclawek, 27 sierpnia 2019r.

Pan Marek Woj&owski
Prezydent Miasta Wloclawek

, ,-'-) r'^. I)/
9-ztc ur avJ i.&/'f2 t'-. a -f- t'Vt t/fut/t c t C' :tl

Interpelacje !

1. W imieniu okolicznych mieszkaric6w proszq o tymczasowe unvardzenie skrzpowania w czqSci
gruntowych ulic Szkolnej i Jask6lczej. Samochody zapadajq siq w piasku po osie. Dotyczy to r6wniei
samochod6w sp6lki WPK wywo24cych odpady komunalne z tego rejonu.

2. Proszq o naprawienie wyboj6w w ulicy Lipowej na w wysoko6ci skrzpowania z ulicq Komarow6 kt6ra
w najbliiszym czasie ma byd utwardzana.

/f\
i g. At wnioski mieszkanc6w i rodzic6w uczni6w Sp nr 12 we Wlodawku prosze o spowolnienie ruchu

-przy tej plac6wce poprzez zainstalowanie progu zwalniajqcego na ul. Planty.
To urzqdzenie powinno byi wmontowane w jezdniq w pobli2u skrzyiowania z ul. Wiejskq. Rozpqdzone
pojazdy powodujE utrudnienia i zagroienia we wi4czaniu siq do ruchu zar6wno okolicznych
mieszkaricdw jaki rodzic6w odwo24cych dzieci do szkoly.

4. Dlaczego miasto zaniechalo rozbudowy placu zabaw przy filii Miejskiej Biblioteki Publicznej na
skrzyiowaniu ul. Ko6cielnej z AI. JanaPlwla II . Jestlam tylko altana bez os}'oniqrych bok6w a mial byf
plac zabaw z prawdziwego zdarzenia. Byto to rozstrzygniqcie z budj,etu obywatelskiego 22017r.


